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Referat for Generalforsamling 

Udgaard 28-01-23 
 

1. Velkomst/Intro 

2. Formalia  

3. Formandens Afrapportering 

4. Kasserens Afrapportering 

5. Pause 

6. Årligt Kontingent 2024 

7. Behandling af Vedtægtsændringer 

8. Pause og Konkurrence 

9. Fremtid for foreningen 

10. Temperaturmåling 

11. Pause 

12. Valg af bestyrelse 

13. Valg af aktivitetsudvalg 

14. Eventuelt 

15. I kan gå hjem? 
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Formalia 2 - Jarl 
Den gamle bestyrelse stiller til forslag at Jarl skal agere dirrigent og Lasse skal agere referent. 
 

Sidste års forretningsordning 
1. Forslag til vedtægtsændringer skal sendes til bestyrelsen senest 5 dage før forsamlingen.  
 
2. Det kræver ikke en indsendt opstilling for at stille op til en post, men hvis der ønskes at ens 
opstilling skal vedlægges i bilagene, skal det sendes til bestyrelsen senest 5 dage før forsamlingen.  
 
3. Alle medlemmer ved generalforsamlingen har stemmeret. Gæster har taleret.  
 
4. Alle stemmer tæller for 1 stemme.  
 
5. Under punktet formalia vælges der en dirrigent, en referent og 2 stemmetællere. Disse 4 poster 
har ikke stemmeret under generalforsamlingen. Undtagelsesvis, hvis der er under 14 deltagere til 
forsamlingen, har de 4 poster stemmeret.  
 
6. Almindelige afstemninger foregår ved håndsoprækning.  
 
7. Der vil være anonyme skriftlige afstemninger ved personvalg, og ved afstemninger hvor det 
ønskes af mindst 2 deltagere.  
 
8. Valg a tillidsposter foregår i rækkefølgen: Forperson, næstforperson, kasser, 
bestyrelsesmedlemmer, suppleanter og intern revisor. Hvis en kandidat ikke bliver valgt til deres 
opstillede post, må de gerne stille op til de efterfølgende poster.  
 

9. Hvis to eller flere opstillede til en tillidspost har lige mange stemme, laves der en ny afstemning. 

Hvis stemmerne igen er lige, afgøres valget med et terningekast. 

 

Formalia er godkendt af forsamlingen. 

Punkt 3 - Formandens afrapportering 
 

”Formanden af Rollespilsforeningen Udgaard 2022s beretning 

Jeg vil nu snakke lidt om året der er gået, 2022, og hvad vi har fået lavet i foreningens øjme. 

I det forgangne år har vi været 16 betalende medlemmer. Uden jer ville der ikke være en forening, 

så tak for at I vil være en del af denne. 

 

Vi har afholdt 11 bestyrelsesmøder gennem sidste år og på disse har vi gennemgået diverse 

muligheder, opgaver og forslag, for at varetage foreningens ve og vel. Vi har også gjort hvad vi kunne 

for at foreningen var/er så awesome som muligt for jer, vores medlemmer. En STOR tak skal lyde til 

vores tidligere bestyrelse, da det til tider godt kan være hårde og trættende opgaver, som de 

varetager, dette har de dog gjort med oprejst pande og for det skal der som sagt lyde en KÆMPE tak. 
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Året 2022 har igen været et underligt år, vi var endelige begyndt at komme lidt væk fra alt det her 

Corona-halløj og så vælger Putin at gå ind i Ukraine og lave en masse ravage, med krig og alt muligt 

andet dårligdom. Dette gjorder at vi fik en anden krise i vores verden, alt ting begyndte og stige, folk 

holdt mere på deres ressourcer da de ikke vidste hvad der vil ske i fremtiden. Dette har nok påvirket 

os alle på den ene eller anden måde. Håber at Putin bliver stoppet, så vi kan bevæge os mod 

normalen igen og så Ukraine kan få deres land igen, jeg føler virkelig med dem, selvom det 

selvfølgelig er umuligt at sætte sig helt i deres sted. 

Skønt alt dette har vi dog alligevel holdt fast i vores aktiviteter, Changeling-kampagen kører stadig på 

fuldt drøn, vi haft holdt diverse Håndværkshygge dage og spilleaftner. Også vores Discord-server er 

blevet brugt flittigt af flere af vores medlemmer gennem året der er gået, det har været dejligt at se 

og høre. 

Tak til alle jer, som har været med til at få disse op og køre, det værdsætter jeg rigtig meget, for 

foreningens ve og vel. 

 

Året 2022 er også året hvor vi har fået søgt vores første fond, og fået den godkendt! Dette gjorder at 

vi har fået indkøbt Evotag-udstyr til forenningen, en kasse med nok grej til 10 person kan spille/lege 

sammen. Det eneste vi skulle gøre for at vi kunne modtage dette, var at vi skulle afholde 8 events 

med udstyret i sommers, hvor alle skulle være vellkommen. I denne sammenhæng ønsker jeg at 

takke dem der var med til at sørge for at dette kunne lade sig gøre, tak for jeres tid og fordi i havde 

lyst til at sætte jer oppe ved volden i Stege for at lege med dem der nu endgang kom og for at 

reklamere lidt for vores allesammens forening. Evo-tag-udstyret er som sagt vores nu og håber at 

vores medlemmer vil få brugt det i fremtiden, da det er til fri afbenyttelse af jer. 

Dette år blev også året hvor vi ”endelig” fik lavet vores ”Udgaards Hoodies” færdige. Som de fleste af 

jer ved, har dette været noget der har været snak om noget tid, at vi skulle få lavet, så jeg er stolt af 

at kunne sige at vi nu har fået disse færdige og håber at i syntes godt om dem. En tak skal lyde til 

dem som har stået for planlægning og design af disse, de er blevet MEGA fede! 

Vi har stadig ikke fået ”Tågernes Rige” op og køre endnu, men så vidt jeg har hørt så er dem der er i 

gang med projektet ret langt med det efterhånden, jeg glæder mig meget til at se det, når det er 

færdig og klar til at blive spillet. Jeg vil gerne takke dem, som har været med til at bygge dette 

system op og håber at det også kan være med til at skaffe os nogle nye medlemmer. 

 

Til sidst vil jeg bare sige tak for alt det tiltro og de muligheder I har givet mig, i form af 

formandspladsen for året 2022. Så tak. Og så glæder jeg mig til at se hvordan den nye formand og 

bestyrelse vil køre og viderebygge foreningen, med deres visioner og drømme.” 

 

Afrapportering godkendt.  
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Punkt 4 - Kasserens afrapportering  - Lasse 
Kasseren aflægger status for hvordan det økonomiske år har set ud i 2022. 

 

Kasserens afrapportering er godkendt. 
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Punkt 6 - Årligt Kontingent 2024 - Jarl 
Vi skal diskutere hvad kontingentet skal ligge på i 2024. 

Sidste år blev det afgjort at kontingentet 2023 fortsat skulle være 100,- kr. 

Kontingentet i 2024 kommer til at være: 

75,- for medlemmer under 25. 

150,- for medlemmer over 25. 

 

Punkt 7 - Behandling af Vedtægtsændringer - Sandra og Jarl 
Ændringsforslag 1: 

Forslagsstiller: Sandra B. Banzon  

Nuværende vedtægt:  

”§1, Stk. 1. Foreningens navn er Rollespilsforeningen Udgaard.”  

Foreslået ændring:  

”§1, Stk. 1. Foreningens navn er “Rollespilsforeningen Udgaard” og den er stiftet 4. Maj 2019. ” 

Uddybning:  

Ændringen gør at vores medlemmer, kommunen og andre kan se hvornår vi er blevet etableret 

(dato). Da dette er en vigtig grund information for vores forening at have stående i vores vedtægter. 

Jeg foreslår dette, da det også vil gavne foreningen og sende et godt signal udadtil for nye 

besøgende der ville have mulighed for at se hvor længe vi har existeret. 

 

Forslaget er enstemmigt vedtaget  



Side 6 af 9 

Ændringsforslag 2:  

Forslagsstiller: Jarl Bo Bille Hansen 
Nuværende vedtægt:  
 
” §7, Stk. 2, pkt. 1: Bestyrelsen vælges direkte på generalforsamlingen, og består af 3-5 personer, samt 0-2 
suppleanter. Bestyrelsen vælges for ét kalenderår ad gangen, altså indtil næste generalforsamling. Alle 
medlemmer, der opfylder medlemskravene (se §3) kan vælges til bestyrelsen. 

 
§7, Stk. 3, pkt. 1: Der eksisterer 3 faste poster i bestyrelsen. Disse er forpersonen, med det øverste ansvar 
forforeningens trivsel og kontakt til andre institutioner og foreninger, næstforpersonen, der assisterer 
forpersonen, og kasseren, der er ansvarlig for foreningens regnskab, samt opdatering af 
medlemsregisteret. 

 
Forslået ændring: 
”Stk. 2, pkt. 1: Bestyrelsen vælges direkte på generalforsamlingen, og består af 2-5 personer, samt 0-2 
suppleanter. Bestyrelsen vælges for ét kalenderår ad gangen, altså indtil næste generalforsamling. Alle 
medlemmer, der opfylder medlemskravene (se §3) kan vælges til bestyrelsen. 

 
Stk. 3, pkt. 1: Der eksisterer 2 faste poster i bestyrelsen. Disse er forpersonen, med det øverste ansvar 
forforeningens trivsel og kontakt til andre institutioner og foreninger, og kasseren, der er ansvarlig for 
foreningens regnskab, samt opdatering af medlemsregisteret. 

 
Uddybning:  

Ændringen ville gøre, at i stedet for at kræve at der sidder mindst 3 personer i bestyrelsen, at det er 

’lovligt’ for os at have en bestyrelse på kun 2 personer, nævnligt formandsskabet (forperson og 

kasser). Det foreslår jeg, da jeg ikke syntes det giver mening at sætte folk til at lave noget, som de 

egentligt ikke har interesse for. Hvis vi er i episoder, hvor der kun er meget få der er interesserede i 

at lave bestyrelsesarbejde, jamen, så lad dem lave det, og giv de andre medlemmer plads til at lave 

alle de andre aktiviteter de har mere lyst til. 

Ændringen efterlader dog stadig rum til, at der sagtens kan være flere, når vi på et tidspunkt får flere 

medlemmer og flere hænder. Minimumskravet er bare sænket.  

 

Ændringsforslaget er enstemmigt vedtaget. 

 

Punkt 8 - Konkurrence 
 

Joakim byggede det højeste tårn af spaghetti og skumfiduser, og vandt konkurrencen! 
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Punkt 9 - Fremtid for Foreningen  - Lasse og Jarl 
Rollespilsforeningen Udgaard skal tage stilling til, hvad den gerne vil være i fremtiden. Punktet her er 

en workshop/kollektiv brainstorm hvor alle har muligheden for at byde ind med deres ønsker og 

ideer. 

Fase 1 byder alle ind med deres ideer om, hvad de syntes Udgaard skal kunne og være. 

 Åbent hus arrangementer. Gerne på biblioteket, i samarbejde med MakerSpace. 

 Mere tilstedeværelse på skolen. 

 Lan-aftener. Half-life, klassiske shooters. 

 Spille en masse brætspil. 

 Tur. Bowling/lazertag/tivoliture. 

 Fondsøgning om brætspil. 

 Grilaftener. 

 Spiseaftener. 

 Hygge og håndværk. 

 Turneringer. I ALT.  

 EvoTAG. 

 Magic aftener. 

 Konkurrencer. 

 Aktivitets workshops. 

 Tågernes Rige/Mere bordrollespil. 

 Halvårsfester. 

 One-shots (engangsrollespil.) 

 Opbygning af materiale-hoard. Crafting-skatkammer. 

Fase 2 bliver ideerne kogt sammen til nogle få overpunkter eller projekter, der kan få fase 1 

ønskerne til at gå i opfyldelse. 

Rekruttering     

Indkøb og fondsøgninger   

Excursioner og ture    

Gaming dage     

Fester og forsamlinger    

Konkurrencer og Turneringer   

Bordrollespil     

Hygge og Håndværk    

Workshops og oplæring  -  

Fase 3 kan deltagerne melder sig på hvad de gerne vil være med til at sætte i drift. 

Rekruttering    - Sandra 

Indkøb og fondsøgninger  - Sandra, Jarl, Lasse 

Excursioner og ture   - Jarl 

Gaming dage    - Joakim, Jarl, Jesper, Daniel 

Fester og forsamlinger   - Sandra 

Konkurrencer og Turneringer  - Sandra, Joakim, Jarl 

Bordrollespil    - Joakim, KH, Lasse 
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Hygge og Håndværk   - Joakim, KH, Daniel 

Workshops og oplæring  - 

Når man melder sig til at tage ansvar for et projekt, kan man altid spørge bestyrelsen om hjælp, og 

kasseren om penge til at afvikle arrangementerne. 

 

Der åbnes en diskussion om fremtiden for foreningen. Der har før været snak om hvorvidt 

foreningen skal fortsætte med at være folkeoplysende.  

Der stemmes for, at foreningen skal forblive folkeoplysende, og at den for fremtiden skal fokusere 

på at rekruttere mere direkte fra unge mennesker, og at lave aktiviteter mere målrettet dem. 

 

Punkt 10 - Temperaturmåling - Sandra 
 

Punktet droppes, da forslagsstiller føler formålet blev opnået med forrige punkt. 

 

Punkt 12 - Valg af Bestyrelse - Jarl 
Der skal vælges poster til bestyrelsen. 

Formand - Jarl vælger ikke at genopstille til posten. 

Sandre er valgt ind som forperson. 

Kasser - Lasse vælger at genopstille til posten. 

Lasse er genvalgt som kasser. 

Intern revisor - Lasse vælger at genopstille til posten. 

Lasser er genalgt som intern revisor. 

Almene bestyrelsesmøder  

Ingen stiller op som almene bestyrelsesmedlemmer. 

 

Punkt 13 - Valg af aktivitetsudvalg - Jarl og Sandra 
Sidste års aktivitetsudvalg bestod af Sandra, Melissa og Ella.  

Der blev stillet 2000,- kr til rådighed for dem i 2022. 

Posterne bliver udbudt på ny, til dem der gerne vil skabe aktiviteter for Udgaard i 2023. 

Joakim, Sandra og Jarl har meldt sig ind i det nye aktivitetsudvalg. 

Punkt 14 - Eventuelt 
 Skal der indkaldes til en extraordinær generalforsamling for at få inkorporeret sidst øjebliks 

vedtægtsændringer? 2 for - 5 imod. Forslag nedstemt. 
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